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Skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag den 21. januar 2020 kl. 19-21 i mødelokalet ved administrationen 
Deltagere: Kirsten Lorenzen Steen, Tine Christensen, Sten Otterstrøm, Winnie Nielsen, Maria Ohlsen, Lise 
Harvig, Mette Harregaard, Sanne Larsen, Alice Knudsen, Søren Anderson Schmidt, Emilie Larsen, Malak 
Atris, Frank Andersen (referent) 
 
Afbud:  
  
Pkt. 1: Godkendelse af referat 
  
 Godkendt 
  
  
Pkt. 2: Orientering: 

a. Formanden 
En ekstra udmelding ift. kantinen efterlyses.  
 

b. Ledelsen 
Vi har haft en opsigelse og har givet en medarbejder orlov.  
Indskrivningen til det kommende skoleår er i gang. Den slutter d. 31/1. 
Vi så to videoer, som vi er blevet udvalgt til at deltage i af UVM. De kommer til at ligge 
på lærernes læringsportal ”Emu’en”. 

 
c. Medarbejderne 

 
 

d. Elevrådet 
Der er fælleskommunalt elevråd om demokratimillionen. 
Elevrådet ønsker at drøfte muligheden for at forlade skolens område i frikvartererne. 
Det kommer på som punkt næste gang. 

 
e. Opgavelisten 

Forældremøde – øge deltagelse (april) 
 

f. Andre 
 
 

Pkt. 3: Kvalitetsrapporten til høring. 

Vi skal have udarbejdet et høringssvar. Vi vil under dette punkt også give en tilbagemelding 

fra vores dialogmøde med det politiske udvalg og forvaltningen den 10. januar. 

Maria og Tine orienterede om dialogmødet med forvaltningen. Dagsordenspunkterne blev 

gennemgået og hovedtrækkene gengivet. 

Vi skriver, at kvalitetsrapporten er taget til efterretning, og at vi var glade for det 

opfølgende dialogmøde og sætter stor pris på det flotte fremmøde fra politisk side. 
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Pkt. 4: Situationen vedr. etablering af børnehaver ved Friskolen Østerlund og Oksbøl Friskole 

Ideer: 

 Åbne os ud af skolen – komme ud i børnehaver, på plejehjem, i lokalområdet i det hele taget 

– med henblik på at få lokalsamfundet ind.   

En dag, hvor vi inviterer lokalsamfundet ind, og hvor der er masser af undervisning og 

aktiviteter. 

Videoer på hjemmesiden: Faglighed, Fysiske rammer, Trivsel. 

 

Pkt. 5:  Fejring af 100-året som dansk skole i anledning af Genforeningsåret. 

 Vi sætter næste bestyrelsesmøde af til at aftale.  

  

Pkt. 6: Evt. 

 
  
  


